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October 25, 2022 

 

Dear WCS Community, 

Yesterday, the district received a non-specific OK2SAY tip about a Sterling Heights High School 

student who planned to bring a gun to school.   

The tip turned out to be false, but the Sterling Heights Police Department found the student owned 

several air soft weapons and was posting things on Snap Chat.  The student also was seen in a 

nearby park over the weekend with one of them, which likely prompted the call to OK2SAY. 

Although there was no threat to the school, this again demonstrates the power of students sharing 

difficult information with adults or OK2SAY, and parents please continue to encourage your children 

to do so.   

Finally, parents please remind your children that their words and actions have consequences, 

especially if they are making poor decisions.       

I appreciate your continued support, and if you have any questions, please contact the school.  

  
Sincerely, 

 
Robert D. Livernois, Ph.D. 
Superintendent 
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  2022, 25أكتوبر 

   

  ،  WCSعزيزي مجتمع 

غير محددة حول طالب في مدرسة ستيرلينغ هايتس الثانوية   OK2SAYبالأمس ، تلقت المنطقة نصيحة 

    كان يخطط لإحضار بندقية إلى المدرسة.

تبين أن المعلومة خاطئة ، لكن إدارة شرطة ستيرلينغ هايتس وجدت أن الطالب يمتلك العديد من  

يقة قريبة خلال شوهد الطالب أيضا في حد   .Snap  Chatالأسلحة اللينة الهوائية وكان ينشر أشياء على 

  .OK2SAYعطلة نهاية الأسبوع مع أحدهم ، مما دفع على الأرجح إلى الاتصال ب  

على الرغم من عدم وجود تهديد للمدرسة ، إلا أن هذا يدل مرة أخرى على قوة مشاركة الطلاب  

ى القيام  ، ويرجى من الآباء الاستمرار في تشجيع أطفالك عل OK2SAYللمعلومات الصعبة مع البالغين أو  

    بذلك.

أخيرا ، يرجى من الآباء تذكير أطفالك بأن كلماتهم وأفعالهم لها عواقب ، خاصة إذا كانوا يتخذون قرارات  

        سيئة.

   أنا أقدر دعمكم المستمر ، وإذا كان لديك أي أسئلة ، يرجى الاتصال بالمدرسة.

   

  اخلاص

  

  روبرت د. ليفيرنوا ، دكتوراه.

  المشرف

  

 

 


